
SIS Evenementen. 

Animal Event 6,7 en 8 mei 2022. 

Beekse Bergen  Hilvarenbeek. 

Dit jaar was het weer mogelijk om de 

Animal Event te organiseren en dus gingen 

namens de SIS Bas Mullekes, Paul Gieskens 

en Arend Zoutenbier al heel vroeg op weg 

naar de Beekse Bergen. Daar aangekomen 

hebben we de stand op gebouwd en alles 

klaar gezet voor een gezellig en interessant 

weekend waar veel publiek is geweest 

vanwege het warme weer hadden we veel 

en gezellig publiek met soms ook bijzondere vragen, samen met een vraagsteller hebben we nog op 

internet gezocht naar de meest voorkomende vogel dat blijkt achteraf de kip te zijn er zijn meer 

kippen dan mensen maar ook de duif heeft zich in de Top Tien gevestigd en staat verschillend op 

welke site je zoekt op de 3 e of 6e plaats te staan. 

Maar ook andere vragen zijn er gesteld over de vlieg capaciteit en de kunst van het terug vinden van 

het hok want er komen toch verschillende bezoekers die in het verleden via ouders of grootouders 

met duiven in contact zijn geweest. Ook hebben we vragen gehad of het mogelijk was om van 

postduiven over te stappen naar Spaanse Duiven omdat het trainen van de postduiven gezien de 

leeftijd te zwaar werd voor vader. 

Animal Event heeft ook een speaker systeem zodat een ieder op het 

Boerenplein kan horen welke stands er aanwezig zijn en wat voor 

dieren er in de stand te zien zijn op deze manier kan je ook de 

bezoekers uitnodigen om naar de SIS stand te komen wat ook goed 

heeft geholpen tevens hebben we daar ook veel jeugd mee binnen 

gekregen omdat de SIS ook mee heeft 

gedaan aan het Boerendiploma wat bij 

de jeugd zeer populair was. 

Andere stand hadden weer ideeën 

uitgewerkt met dieren om aandacht te 

vragen voor het dier of ras wat 

gepresenteerd werd. 

En voor de Geiten was een heel bijzondere oplossing bedacht deze 

werden boven op het dak van een landrover rond gereden, er werd 

ook gepresenteerd op de speel weide met Honden en Paarden 

waaronder ook dressuur met meer spannen wat veel aandacht kreeg 

en waarbij alle oefeningen ook via het Speaker systeem werden 

aangekondigd en hoe tevens deze oefeningen werden uit gevoerd 

worden. 

Terug kijkend op Animal Event kunnen we zeggen dat het een zeer geslaagd weekend is geweest met 

veel aanloop en gezellige bezoekers met veel en gerichte vragen die we op alle mogelijke manieren 



hebben proberen te beantwoorden en waarvan we kunnen zeggen dat het publiek en de SIS 

tevreden kunnen terug kijken op Animal Event. 

Er is op YouTube een film te bekijken waar in men een mooi beeld 

krijgt van wat er allemaal te zien was, is zeker leuk om eens te 

bekijken. 

De SIS kijkt ook tevreden terug want later heeft een bezoeker die bij 

ons in de stand geweest is zich nog aangemeld als lid van de SIS dus 

als nog een positief resultaat.  

Hierbij wil ik een ieder uitnodigen om toch eens te komen kijken 

naar dit evenement want er is veel te zien en nog meer te leren, 

helaas zijn er maar enkele SIS- leden geweest die we daar gezien 

hebben de andere hebben veel gemist jammer. 

   

Boeren Landbouw dag Opmeer 1 augustus 2022. 

Dit jaar was het weer mogelijk om de Boeren Landbouw dag te organiseren en dus gingen namens de 

SIS Bas Mullekes, Paul Gieskens en Arend Zoutenbier al heel vroeg op 

weg naar Opmeer. Om  5  uur in de auto stappen en op pad naar 

Opmeer is toch een hele opgave en zeker zo kort na het weekend als er 

zondags nog andere zaken worden afgehandeld. 

Maar het weer is mooi en het is maar voor een dag dan gaan we toch 

weer  even alles opzetten en niet voor niets want deze keer  waren we 

niet alleen, de show was klein alleen duiven en konijnen want de 

kippen mochten niet vervoerd worden maar er was wel een 

papegaaienhotel dat parkieten, valkparkieten en papegaaien had mee 

gebracht en de laatste lieten zich wel horen. 

Tevens waren er stands met handwerk spullen kunst en andere 

verkoopstand ook kleindier was aanwezig en omdat er geen kippen waren hebben ze deze 

gepresenteerd met alle mogelijke eieren en daar een cursus ei lezen bij gegeven over wat je allemaal 

kunt zien aan een ei en wanneer is een ei bevrucht daar is door 

menige bezoeker toch even bij stil gestaan. 

De show was klein maar had  toch een gelukkige Duivenliefhebber 

van de  VDS als winnaar en daar doen we het toch allemaal voor de 

show werd gewonnen door een 

Nederlandse Helmduif dit ras is voor 

2023 gekozen als ras van het jaar en 

volgens Jan de Wit heeft Hennie Schwarts zeer goed gekeurd en mag hij 

volgend jaar terug komen. Gefeliciteerd Jan met deze bijzondere prijs. 

De SIS was er samen met de Ringslager club en enkele Figurita,s uit 

eigen stal aanwezig om de Hal compleet te maken en ook hier hadden 

we veel vragen ook van een postduivenman met wie we een goed 

gesprek hebben gehad en van wie we ook weer dingen hebben geleerd 

want ook wij hebben wel is vragen waar op een ander dan de 



antwoorden kan invullen en dat maakt dit soort evenementen zo interessant daarvoor ga je ook 

morgens om vijf uur in de auto om leuke dingen te doen en vrienden te maken. Want eigenlijk 

verschillen we niet zoveel we 

hebben allemaal dezelfde liefde en 

dat is duiven houden en als we 

eerlijk zijn heeft ieder ras iets 

bijzonders waarvan alleen de echte 

kweker weet hoe je dat naar voren 

moet halen en hoe je dit het beste 

kunt presenteren. Uiteindelijk is 

dat ook het geen wat wij als SIS 

doen het bijzonder van de Spaanse 

rassen naar voren halen en laten 

zien waarom wij deze rassen op 

onze hokken willen hebben en ook 

houden niet alleen omdat ze mooi 

zijn maar ook omdat zij zo goed vliegen.  

Lopende de dag kwam er ook een groep kinderen langs welke 

we uitgenodigd hebben om er bij te komen zitten en rustig te 

kijken wat wij met onze duiven kunnen, daarvoor hadden we 

twee dieren geselecteerd waarvan we wisten dat deze niet in 

de stres raakte en hebben ze daarmee laten kennis maken, 

Paul had een zes jaar oude Figurita waarvan we wisten dat ze 

handtam is en Bas heeft een Gaditano waarvan we wisten dat 

ze heel lief is en deze hebben we gebruikt om die kinderen 

mee kennis te laten maken wat een groot succes was en 

waarvan meerdere bezoekers ook foto’s heeft gemaakt dus 

een grootte overwinning voor deze twee duiven want 

iedereen werd er stil van in het bijzonder deze Figurita die 

gewoon over de handen liep zonder bang te worden. 

 Deze show in Opmeer is als onderdeel van een groter 

gebeuren een geslaagd evenement waarbij toch opnieuw 

weer een aantal dieren liefhebbers die zelf andere dieren 

hebben of houden werden verrast door Kleindier en de SIS 

met medewerking van de Ringslagers en daar door een heel 

ander beeld van onze duiven hebben gekregen en ook hoe 

een ei kan worden beoordeeld. 

En ook hier hebben we de dag afgesloten met de werving 

van een nieuw lid wat zoveel  interesse heeft gekregen voor 

de Spaanse rassen dat hij gelijk op de show zijn aanmelding 

formulier heeft getekend. 

Helaas ook hier hebben we maar enkele SIS- leden kunnen 

verwelkomen en terwijl het zo belangrijk is dat we het 

bestuur en de leden contact houden met elkaar zodat we ook 

de vragen van de leden kunnen beantwoorden. 



Wij als bestuur proberen niet alleen buitenstaanders maar ook onze leden te helpen met de vragen 

en wensen die er spelen. 

Ook wil ik aandacht vragen voor wat ondersteuning bij 

het opbouwen en afbreken van onze stand een 

helpende hand zien wij graag komen. Deze 

pensionado’s hebben wat moeite met het reizen en 

zeker na een lange dag weer vroeg uit de veren. 

 

Tekst Arend Zoutenbier. 


